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Punkt 

 
Estimeret tid 

 
Referat 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

 

 
  5 min. 

Godkendt 

 
2. Tilbagemelding vedr. 

skolerejser/praktik/undervisning 
 

 
 
 10 min. 

Eleverne syntes det havde været en 
god tur. Også god placering. Gallafest 
kunne rykkes til efter Gallafesten. 
 
Forældre: Måske kunne man 
forberede eleverne bedre i forhold til 
skolerejse, særligt i forhold til de 
elever som er utrygge ved at skulle 
rejse. 
 
Motivationen for skolerejse kunne 
også hænge sammen med oplevelsen 
af fællesskabet på linjerne. Herefter 
drøftede bestyrelsen linjevalget, og 
muligheden for at prøve linjer. 
 

3. Info om sidste skoledag samt 
prøveperiode  
 

 
 10 min. 

Skolebestyrelsen blev orienteret om 
sidste skoledags placering og tanker 
om indhold. Endvidere om den 
kommende prøveperiode. 
 

4. Nikotin og rygepolitik 
 Udarbejdelser af 

principper ved rygning 
m.m. (opfølgning fra 
sidste møde d. 27.02.24) 

 

 
 

 
  35 min. 

Skolebestyrelsen drøftede udkast til 
principper for rygning, herunder 
hvilke vaner de unge har i forhold til 
brug af tobaksprodukter og 
elektroniske vapers mv. 
 
Skolebestyrelsen er enige i, at det 
kunne være en god ide at indhente 
yderligere viden om hvordan 
eleverne bruger de forskellige 
tobaksprodukter og alternative til 



tobaksprodukter, eksempelvis ved en 
spørgeskemaundersøgelse. 
 
Skolebestyrelsen godkendte de 
principper som er udarbejdet. 
 

5. Elevrådet 
 Hvad optager, og hvad 

har der været arbejdet 
med? 
 

 
 10 min. 

Elevrådet har haft besøg af de 
spanske lærere, som besøgte TCR i 
forbindelse med et Erasmus projekt. 
 
Endvidere har elevrådet været 
optaget af senere mødetid, hyggelige 
morgener, kulturdag og mange andre 
spændende emner. 
 
Der var god feedback til elevrådet i 
indeværende skoleår. Elevrådet har 
været aktive og har haft rigtig mange 
gode ideer. Medlemmer af 
skolebestyrelsen anbefalede at der 
blev planlagt en overlevering fra 
nuværende elevråd til kommende 
elevråd. 
 

 
6. Evaluering af 

skolebestyrelsesmøderne 
 

 
 15 min. 

Godt med diversitet og forskellige 
roller. Fungeret godt, det er lidt 
anderledes grundet 1 år. Savner 
julearrangement eller nytårskur for 
forældre og elever. Skolebestyrelsen 
kunne være synlig i den 
sammenhæng. 
 
Der er et forslag fra elevrådet om at 
flytte gallafesten til efter skolerejsen. 
 
Forslaget om en kulturfest kunne 
overdrages til det nye elevråd.  
 

 
7. Økonomi 

 

 
   5 min. 

Jonas præsenterede den foreløbige 
resultat for indeværende 
regnskabsår. Endvidere blev 
skolebestyrelsen orienteret om at 
TCR fremover kun på overføre +/- 2 
procent af et eventuelt under- eller 
overskud. 
 

 
8. Evt. 

 
   5 min. 

 



 

 

 

 


